
Styrelsemöte Svenska vita älghundsklubben. 

 

Datum: 2024-01-29  Tid:  19.00 

Plats: Messenger 

Närvarande: Thomas, Tone, Jimmy, Carola, Jessica, Inga-Berit, Freddy 

Frånvarande: Helle  

 

§ 1 Mötets öppnande. 

Thomas öppnar mötet 

§ 2 Val av Sekreterare.  

- Carola 

§3 Val justerare. 

- Jessica och Thomas 

§4 Inkorsningsprojektet 

- Thomas har fått mail från avelskommittén SÄK som stoppat projektet i väntan på att SVÄs styrelse 

och avelsråd är komplett. 

§5 Avelsrådet 

- Jessica kan eventuellt hjälpa till om hon får med sig någon. Jessica har någon intressent men 

återkommer.  

§6 Årsmötet 2024 

- Vi beslutade att köra mötet Måndag den 18/3 18:00.   Thomas och Carola går igenom 

årsmöteshandlingarna och mailar övriga förtoendevalda årets handlingar. 

- 2 motioner har inkommit.  

§7 Ekonomi 

- Vi har tappat medlemmar och inkomster för försäljning, vi skickar ut ”påminnelser” till gamla 

medlemmar.  

- Behöver göra något roligt på mässorna, tävling eller likn. 

- Butik? Ska vi ta fram något att sälja. Vi kollar runt lite. Förslag kan skickas till Carola om man inte vill 

rodda själv. 

- Kolla med Roger om han vill fortsätta driva Ockelbo. 

 

§8 Avelsrådets pris har varit på FB med felaktig summa men priset ska vara 1000:-. 

Beslut tas att alla tävlingarna skall ha ett pris av 1000:- i Sverige och 1000:- i Norge från o med 2023. 

- Jaktprov (Avelsrådets pris) 

- Ögonlysning 

- HD/AD Röntgen 



 

§9 Ett ytterligare fall av befarad PRA har upptäckts hos en av våra vita. Eftersom det första upptäckta fallet 

visade sig vara en felaktig diagnos vill SÄK utreda detta också. SLU har fått vävnad att forska på av hunden 

som nu är avliden. Åsa Juberget informerar klubben om resultatet. 

 

Nästa möte 11 mars kl 19.00 

 

Mötets avslutades  

 

 

Justerare     Justerare 

Thomas Norberg    Jessica Lindström 


